
algemeen overleg over het
gehandicaptenbeleid van 23 mei jl.
op de plenaire agenda te zetten. Het
heeft geen haast, het hoeft niet deze
week, als het maar voor het reces
kan plaatsvinden. Het is wat ons
betreft voldoende als de staatssecre-
taris aanwezig is. De minister was er
ook, maar dat is voor dit VAO niet
nodig om een motie te kunnen
indienen.

De voorzitter: Ik zal de Kamer
daarover later een voorstel doen.

Het woord is aan mevrouw Van
der Hoeven.

Mevrouw Van der Hoeven (CDA):
Voorzitter. Ik wil u namens de vaste
commissie voor Onderwijs, Cultuur
en Wetenschappen verzoeken, het
verslag van het algemeen overleg
over ICT op de plenaire agenda te
plaatsen, liefst volgende week.

De voorzitter: Ik zal de Kamer ook
daarover op een later tijdstip een
voorstel doen.

Het woord is aan de heer Dittrich.

De heer Dittrich (D66): Mevrouw de
voorzitter. Er is van 25 t/m 27 juni
a.s. in New York een conferentie van
de Verenigde Naties over aids.
Nederland speelt in die conferentie
een belangrijke rol. Het is echter nog
geheel onduidelijk wat de Neder-
landse inzet op die conferentie zal
zijn met betrekking tot het Wereld-
gezondheidsfonds op het gebied van
aids, malaria en tuberculose. Kofi
Annan en de VN Aids Organisatie
hebben een- en andermaal verklaard
dat er veel geld nodig is voor de
bestrijding van aids in ontwikkelings-
landen. Wij willen ook daar graag
een standpunt van de Nederlandse
regering over horen voor de inzet op
die conferentie. Er is verder in de
wereldgemeenschap een debat
ontstaan over de wijze waarop
behandelmethodes van aids op een
verantwoorde wijze kunnen worden
opgezet in de ontwikkelingslanden. Ik
wil daarom graag namens mijn
collega’s Swildens-Rozendaal en
Remak een brief vragen aan de
regering, in het bijzonder aan
mevrouw Borst en mevrouw
Herfkens, waarin zij antwoord geven
op de volgende vraag. Wat is de
Nederlandse inzet op de conferentie?
We zouden die brief graag deze week
willen hebben, zodat we daar
eventueel volgende week nog een

debat aan kunnen wijden. De week
daarna is immers die conferentie.

De voorzitter: Ik stel de Kamer voor,
dit gedeelte van het stenogram door
te geleiden naar het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Wet verzelfstan-
diging Informatiseringsbank in
verband met de evaluatie van die
wet (27527).

(Zie vergadering van 6 juni 2001.)

De voorzitter: Er is een herziene
stemmingslijst.

De aanhef van artikel I en de
onderdelen A t/m E worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het gewijzigde
amendement-Rehwinkel c.s. (stuk nr.
9, I).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen dit gewijzigde
amendement hebben gestemd en die
van de overige fracties ervoor, zodat
het is aangenomen.

Ik stel vast dat door de aanneming
van dit gewijzigde amendement de
andere op stuk nr. 9 voorkomende
gewijzigde amendementen als
aangenomen kunnen worden
beschouwd.

Onderdeel F, zoals het is gewijzigd
door de aanneming van het
gewijzigde amendement-Rehwinkel
c.s. (stuk nr. 9, I), wordt zonder
stemming aangenomen.

Onderdeel G, zoals het is gewijzigd
door de aanneming van het
gewijzigde amendement-Rehwinkel
c.s. (stuk nr. 9, II), wordt zonder
stemming aangenomen.

De voorzitter: Als gevolg van de
aanneming van het gewijzigde
amendement-Rehwinkel c.s. (stuk nr.
9, III) is onderdeel Ga vervallen.

Onderdeel H, zoals het is gewijzigd
door de aanneming van het
gewijzigde amendement-Rehwinkel
c.s. (stuk nr. 9, IV), wordt zonder
stemming aangenomen.

De voorzitter: Als gevolg van de
aanneming van het gewijzigde
amendement-Rehwinkel c.s. (stuk nr.
9, V) is een onderdeel Ha toege-
voegd.

De onderdelen I en J worden zonder
stemming aangenomen.

Het gewijzigde artikel I wordt zonder
stemming aangenomen.

De artikelen II en III worden zonder
stemming aangenomen.

Artikel IV, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het gewijzigde
amendement-Rehwinkel c.s. (stuk nr.
9, VI), wordt zonder stemming
aangenomen.

Artikel V en de beweegreden worden
zonder stemming aangenomen.

Minister Hermans: Voorzitter. Zoals
ik al tijdens het debat heb aangege-
ven, zal ik de Koningin vragen om
mij te machtigen, het wetsvoorstel in
te trekken. Ik verzoek u daarom, niet
tot eindstemming over te gaan.

De voorzitter: Waarvan akte.

De heer Rehwinkel (PvdA): Nu de
minister het wetsvoorstel wil
intrekken, wil ik hem vragen hoe hij
dan de breed door de Kamer
aangenomen motie over de
verbetering van het functioneren van
de IBG wil gaan uitvoeren.

Minister Hermans: Het wetsvoorstel
zoals het er lag, met de nota van
wijziging, was uitvoering van die
motie. Toen de motie werd inge-
diend, heb ik aangekondigd dat die
motie eigenlijk overbodig was. Ik zal
bekijken wat ik verder moet doen om
te kunnen voldoen aan de wens om
de greep op de IB-Groep te
versterken.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend bij
het debat over het verpakkingen-
convenant, te weten:
- de motie-Klein Molekamp over
zwerfafval (27400-XI, nr. 69);
- de motie-Klein Molekamp over een
derde convenant verpakkingen
(27400-XI, nr. 70).

(Zie vergadering van 6 juni 2001.)

De heer Klein Molekamp (VVD):

Voorzitter
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